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Yitao Guo 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Guo mainly focuses on private equity and venture capital, mergers and acquisitions, joint ventures, 

and general corporate matters.  Mr. Guo is responsible for conducting due diligence, drafting and 

negotiating transaction documents, conducting legal research on various aspects of PRC laws and 

regulations, and other corporate compliance matters.  His practice areas mainly cover life sciences, 

automation, aerospace, and entertainment. 

EDUCATION 
Mr. Guo received a bachelor's degree in Law and a bachelor's degree in Literature from Wuhan 

University in 2020, and received a master's degree in Law from Northwestern University in 2022. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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郭益涛 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

郭益涛先生主要从事私募股权投资、风险投资、收购与兼并、合资企业设立以及一般公司事

务等法律业务，负责处理尽职调查、交易文件的起草与谈判、法律问题研究及公司合规事务

等工作。其从事行业领域包括生物医药、汽车与航空行业以及娱乐等行业。 

教育背景 

郭益涛先生于 2020 年于武汉大学毕业，获法学学士与文学学士学位；2022 年于美国西北大

学毕业，获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


